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RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 23.novembrī                                                                                                        Nr. 22 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:20 
Sēde atklāta plkst. 10:23 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Guna 
Popova, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska, 
Deputāts Vasīlijs Arbidāns, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Guntis Rasims, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.A. Viļanos. 

2. Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu T.K. Viļānos. 

3. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos. 

4. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos. 

5. Par atbalstu nevalstiskajām organizācijām 2024.gadā. 
 

1.§ 
Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.A. Viļānos 

Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot D.A. 2023.gada 3.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.A. Viļānos 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai pašvaldībā zina par dzīvojamās telpas nepieciešamību? 
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Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Tagad tiek rakstīta vēstule, ka konkrētā apvienībā noteiktam bērnu 
skaitam, kuri tuvākajās dienās paliks pilngadīgi, būs nepieciešama 
dzīvojamā platība. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vai ir saņemtas arī atbildes? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Atbilde tika saņemta no Kaunatas apvienības, ka nevienas brīvas 
dzīvojamās platības nav. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vai netika uzsvērts, ka par dzīvokļu piešķiršanu bāreņiem ir jādomā? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Vēstulē tika lūgts meklēt iespējas, bet atbildē tika norādīts, ka šādu 
iespēju nav. 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Kaunatas apvienībā dzīvojamā fonda nav. Tika izskatīti varianti kādā 
no citām apvienībām. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.A. Viļānos". 

 
2.§ 

Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu T.K. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot T.K. 2023.gada 15.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par īrētās 
dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu T.K. 
Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu 
dzīvojamo telpu T.K. Viļānos". 

 
3.§ 

Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos 
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Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot A.G. 2023.gada 8.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.G. Viļānos". 

 
4.§ 

Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot A.Š. 2023.gada 6.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu A.Š. Viļānos". 

 
5.§ 

Par atbalstu nevalstiskajām organizācijām 2024.gadā 
Ziņo Inta Greivule-
Loca: 

Lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par atbalstu 
nevalstiskajām organizācijām 2024.gadā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Ko biedrība rīkoja šogad? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Ekskursiju. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir noteikts algoritms, kā šāda veida lēmumi tiek sagatavoti. Nav prātīgi 
runāt par konkrētu biedrību un konkrētu summu. Šobrīd tiek runāts par 
budžeta plānošanu un attiecīgo sadaļu Sociālā dienesta tāmē. Ir 
priekšlikums lēmu veidot tā, ka biedrību aktivitāšu atbalstam Sociālais 
dienests plāno budžetā, piemēram, 20 000 euro gadā. Tad izstrādā 
kārtību un nosaka termiņus, kurā visas biedrības pēc vienādas formas 
iesniedz pieteikumu, norādot aktivitāti un mērķgrupu (turpina paust 
viedokli). Lēmuma projektā izņemt pielikumu un noteikt, ka plānot 
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Sociāla dienesta budžetā 2024.gadā summu. Kāda summa būs, ir 
jāaprēķina Sociālajam dienestam. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šādi rīkojoties, mēs atveram ceļu arī daudzām citām nevalstiskām 
organizācijām, kuras šobrīd nav Sociālā dienesta redzeslokā, liekot 
akcentu tieši uz pasākumiem. Jebkura biedrība, kura var organizēt 
pasākumus, kas socializētu šos cilvēkus, varētu pretendēt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Runājot par summā, tad tagad jau zināmā summa, ko lūgušas 
biedrības, ir pāri 13 000 euro. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

13 230 euro. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Cik bija pagājušajā gadā? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

5 000 euro. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

2024.gadam, orientējoši, tie varētu būt 20 000 euro. Būtu labi, ja 
kārtība tiktu izstrādāta un apstiprināta jau decembrī. Tad mēneša laikā 
noteikt iesniegumu iesniegšanas termiņu. Pieteikumam ir jābūt 
vienotai formai. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Kultūras nodaļa savulaik veidoja līdzīgu lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli 
Vasīlijs Arbidāns: 

Dažas organizācijas ir apvainojušās, iespējams, tāpēc pieteikumus 
neiesniedza. Piemēram, biedrība "Očag" (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Apvainošanās lieta ir signāls, kas liecina par problēmām 
komunikācijā. Ar biedrībām bija tikšanās un principi tika izstāstīti 
(sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Pagājušā gadā bija noraidījums biedrībai "Očag", jo tas nebija sociālās 
jomas pieprasījums. Bija ieteikums griezties caur Kultūras nodaļu. 

Izsaka viedokli 
Felicija Leščinska: 

Iesniegums tā arī pazuda. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(izsaka viedokli par biedrību un pašvaldības savstarpējās sadarbības 
iespējām) 

Izsaka viedokli 
Felicija Lēščinska: 

Biedrībai "Očag" bija iesniegums un atskaite par pagājušo gadu. 
Iesniegums bija iesniegts Kultūras nodaļai. Tā iesniegums arī pazuda. 
Atbilde tā arī netika saņemta. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Tas varētu būt saistīts ar to, ka Kultūras nodaļā notika reorganizācija. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Reorganizācijas brīdī Kultūras nodaļa bija bez vadītāja, bet bija tikai 
vadītāja pienākumu izpildītājs, tāpēc šajā pārmaiņu laikā iesniegums 
arī ir pazudis. Bet tāpēc uzreiz nav jāapvainojas. 

Deputāts: (diskutē) 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Ir nepieciešama kārtība un informācija, tai skaitā arī publiska 
informācija, lai nevalstiskajām organizācijām viss būtu skaidrs, kurā 
pārvaldē griezties ar iesniegumu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par atbalstu nevalstiskajām organizācijām 
2024.gadā". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 10:45 
 
 

Sēdes vadītāja, komitejas priekšsēdētāja:            Inta Brence 

 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


